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Сьгласно заповед № 23ОА-3012/21.11,202Зг.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ ,

Във връзка с Ваше питане № 24X11 -  11/28.02,2024 г. на Общински съвет -  Пловдив и 
вх. №24ПС-11/29.02.2024г. на Община Пловдив и на основание чл.84, ал. 1 от Правилника за 
организацията и дейността на Пловдивски общински съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация Ви уведомявам :

По въпрос 1: Съгласуван ли е проектът за реконструкция на Бетонния мост от 
страна на НКЖИ с Община Пловдив и кога предстои да започне? В какъв срок се 
очаква да бъде реализиран?

В Община Пловдив е внесен Технически проект с наименование -„Комплексен 
доклад за оценка на съответствието на инвестиционен проект с основните изисквания към 
строежите“ от „Национална компания железопътна инфраструктура“ (НКЖИ) с искане за 
съгласуване и към дата 13.03.2024г. проектната документация е съгласувана от експерти по 
съответните специалности.

След внасяне на заявление от Възложителя -  НКЖИ с искане за издаване на 
Разрешение за строеж, влизането му в сила в законоустановеният 14- дневен срок и
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* откриване (при желание на Възложителя-НКЖИ) на строителна площадка може да започне 
фактическото строителство.

По въпрос 2: Предвиден ли е ремонт на естакадите служещи за заход към моста?
Към настоящи момент ремонт на естакадите от север - по бул.: „Христо Ботев“ не се 

предвижда.
По въпрос 3: Каква временна организация на движението се предвшвда за 

времето, през което ще се изпълнява проекта?
Съгласно предоставения Технически проект, технологията на изпълнение 

реконструкцията на Бетонния мост предвижда пълно затваряне на пътната отсечка от 
кръстовището на ул. „Кукуш“ с бул. „Македония“ до подходите на естакадите по бул. 
„Христо Ботев“. Движението по бул. „Христо Ботев“ и ул. „Кукуш“ остава отворено за 
преминаване на моторни превозни средства.

Съгласно писмо с вх.№ 24ПС-11/1/12.03.2024г. от г-н Георги Стоилов, директор 
на ОП „ОКТ“, в общинското предприятие не е постъпвал съгласуван проект с ОДМВР -  
Пловдив за временна организация на движението по гореописания Технически проект.

При внасяне на искане за ограничаване на движението, Община Пловдив 
своевременно ще уведоми всички заинтересовани страни, чрез средствата за масова 
информация.

По въпрос 4 Изготвят ли се проекти за временна организацията на движението, 
които да включват и прелеза свързващ ул. „Авксентий Велешки' и ул. .Бачо Киро"? 
Извършено ли е съгласуването им е отговорните институции?

Не се изготвя проект за ВОД, включващ прелеза между ул. „Авксентий Велешки“ и ул. 
„Бачо Киро“.

По въпрос 5 В случай че няма план, който да включва и въпросния прелез, 
съществува ли законова пречка такъв да бъде изготвен?

На горепосочения от Вас участък НКЖИ ще извършва строителни дейности но III'™ 
коловоз, ще изгради перон на Гви коловоз, както и два пункта за продажба на билети, 
обслужващи една от най - натоварените линии Пловдив -  Асеновград. След приключване на 
тези дейности НКЖИ ще пристъпи към изграждане на пешеходна пасарелка (с влязло в сила 
Разрешение за строеж), предвидена в този участък.
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